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Nr. 116 BRIEF VAN DE MINISTER VAN FINANCIËN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 18 december 2015 

In het debat over de Najaarsnota, afgelopen woensdag (Handelingen II 
2015/16, nr. 38, Najaarsnota 2015), heeft de heer Omtzigt een aan hem 
gerichte brief inzake de fiscale behandeling van coco’s van de Europese 
Commissie aan de Kamer ter beschikking gesteld waarin de Commissie 
spreekt over een «pending state-aid investigation». 

De heer Omtzigt concludeerde hieruit dat er al sprake is van een staats-
steunonderzoek, een conclusie die in verschillende media is overge-
nomen. Navraag bij de Commissie leert dat die conclusie niet juist is. De 
Commissie heeft, zoals ik al aangaf in het debat, vragen gesteld aan 
Nederland en zal na bestudering van onze beantwoording besluiten over 
een eventueel vervolg. 

Ik zend u ter informatie bijgaand de brief die ik vandaag van de 
Commissie mocht ontvangen1. 

De Minister van Financiën, 
J.R.V.A. Dijsselbloem

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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